



Market Closure Effective Monday, 2 March 2026 and Tuesday 3, March 2026

<p>DFM Announcement Dubai Financial Market (DFM) refers to the announcement issued by the UAE Capital Markets Authority regarding the closure of the UAE capital markets.</p> <p>DFM confirms that trading on the Dubai Financial Market will be suspended effective Monday, 2 March 2026 and on Tuesday 3 March 2026, in line with the Authority's decision.</p> <p>Market participants are advised to follow official announcements issued by the UAE Capital Markets Authority and Dubai Financial Market for further updates.</p>	<p>إعلان من سوق دبي المالي إشارة إلى إعلان هيئة سوق المال في دولة الامارات بشأن إغلاق الأسواق المالية في الدولة، يود سوق دبي المالي أن يحيط المستثمرين علماً بأنه سيتم إيقاف التداول في سوق دبي المالي اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2 مارس 2026 و يوم الثلاثاء الموافق 3 مارس 2026، وذلك التزاماً بقرار الهيئة.</p> <p>ويدعو السوق كافة المعنيين إلى متابعة الإعلانات الرسمية الصادرة عن هيئة سوق المال وسوق دبي المالي للاطلاع على أي مستجدات لاحقة.</p>
--	---